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Onderwerp 

Beantwoording schriftelijke vragen – 

VVD – Waterzuivering 

    

  

Geachte mevrouw Hak,  

  

Op 5 december jongstleden stelde u het college van dijkgraaf en hoogheemraden schriftelijke vragen 

over waterzuivering naar aanleiding van een artikel in het Financieel Dagblad. Met deze brief 

voorzien wij in de beantwoording van uw vragen. Op de volgende pagina's vindt u de vragen, 

gevolgd door een reactie.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

namens het college van dijkgraaf en hoogheemraden, 

 

de secretaris, 

 

 

 

 

M.J. Kuipers 

de voorzitter, 

 

 

 

 

ir. R.P.G. Bosma 
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Beantwoording van de vragen  

  

Aanleiding  

In het FD van 4 december jl. is te lezen dat nieuwe aansluitingen op het riool niet meer een 

zekerheid zijn in de toekomst, met name geldt dit voor de bedrijven op de industrieterreinen. 

Daarnaast is er te lezen dat het lastig is om aan aannemers te komen voor het onderhoud van de 

waterzuiveringsinstallaties. Er wordt gesteld dat er bij de rioleringen hetzelfde scenario dreigt als bij 

het (overvolle) elektriciteitsnetwerk.  

 

Vraag 1 

Hoe is het gesteld met de toekomstige aansluitingen in het gebied van het HHNK, is het 

beeld dat wordt geschetst herkenbaar?  

 

Antwoord 

Voor woningbouw is een redelijk beeld te schetsen van de groei in het afvalwateraanbod via de 

middellange en lange termijn plannen van de gemeenten en de provincie. Voor bedrijventerreinen is 

deze ontwikkeling minder goed in beeld. Knelpunten kunnen vooral lokaal ontstaan als zich grote 

bedrijven vestigen die grote hoeveelheden of vuillast willen lozen. De ervaring leert dat de vestiging 

van dergelijke bedrijven pas kort van tevoren in beeld komt. Er zal per situatie beoordeeld moeten 

worden of het afvalwater verwerkt kan worden via het transportstelsel en de 

rioolwaterzuiveringsinstallatie (rwzi). Aangezien dit maatwerk is, is het niet mogelijk om hier een 

generiek beeld voor te geven. Overigens is het HHNK niet verplicht om bedrijfsafvalwater te 

verwerken. 

 

Vraag 2 

Herkent de portefeuillehouder het beeld dat het lastig is om renovaties uit te voeren?  

 

Antwoord 

Nee, in het FD is bedoeld de KRW maatregelen. In ons werkgebied gaat het nu alleen om de 

maatregel op de rwzi Everstekoog waarvoor uw college in oktober een voorbereidingskrediet 

beschikbaar heeft gesteld. Wel zal de herziene Richtlijn Stedelijk Afvalwater, die komend jaar naar 

verwachting door de EU wordt vastgesteld, door de aangescherpte eisen aan het effluent tot 

aanpassing van onze rwzi's leiden. Wij herkennen dan ook het beeld van de drukke markt die de 

grote opgave van de komende jaren moeilijk aan kan. 

 

Vraag 3 

Hoe loopt de prioritering in het onderhoud van de waterzuiveringsinstallaties en in 

hoeverre wordt hier rekening gehouden met bedrijventerreinen?  

 

Antwoord 

Met gemeenten maken we samen prognoses voor de hoeveelheid afvalwater in de toekomst. Hierbij 

wordt gekeken naar zowel woonwijken als bedrijventerreinen. Met bedrijven die grote hoeveelheden 

afvalwater lozen zijn we in overleg over hun toekomstplannen. Daarnaast moeten we in de toekomst 

aan strengere eisen voldoen op basis van de herziene Richtlijn Stedelijk Afvalwater van de EU, de 

green deal  en het grondstoffenakkoord. Vanuit de Grote Verbouwing werken we aan een planning 

voor de toekomst op langere termijn. 

 


